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Ve čtvrtek 24. června se ve večerních 
hodinách prohnalo v úseku mezi Břeclaví 
a Hodonínem velmi silné tornádo, kte-
ré způsobilo škody nevídaných rozměrů. 
Bralo majetky, životy a způsobilo mnoho 
zranění.  

Nějaké škody na majetku se dotkly téměř  
každého z nás, avšak někteří naši kolegové utrpě-
li velmi velké ztráty. Přišli bohužel o bydlení nebo 
mají vážně poškozené domy, zahrady, střechy  
a auta. 

Všechny nás zasáhla devastující nehoda au-

tobusu, při které utrpěl náš řidič a dvě cestující 
dívky vážná zranění. Autobus byl tornádem od-
mrštěn ze silnice přes železniční násep a skončil 
zaklíněný o budovu vinného sklepa. 

Po katastrofě byla v místě spousta dobrovol-
níků, kteří pomáhali s odstraňováním vzniklých 
škod, těžká technika odvážela sutiny z rozpad-
lých domů. Spousta lidí v místě rozdávala jídlo, 
vodu, kávu. Všichni chtěli pomáhat podle jejich  
fyzických a finančních možností. V zasažených 
obcích byla vážně poškozena infrastruktura  
a byly z počátku zcela uzavřené. Celá oblast při-

pomínala válečnou zónu. Některé autobusové 
turnusy byly zrušeny či omezeny.

Poděkování patří všem, kteří se zapojili jak 
přímo fyzickou, finanční či jinou pomocí zasaže-
ným lidem. Všichni se semkli, kolegové si pomá-
hají i o víkendech. Je vidět, že firma drží při sobě 
při zvlášť náročné situaci. Bude trvat dlouhou 
dobu, než se život v těchto místech vrátí opět 
do normálu. Proto jakákoliv pomoc bude potře-
ba i nadále. 

Ing. Kristýna Hytychová

Autobusy ve skupině BORS
 Jihomoravský kraj v roce 2019 vyhlásil 
soutěž na velkou část IDS. Tato podnikatel-
ská oblast byla postižena turbulentním vý-
vojem ve mzdách v roce 2017, následnými 
stávkami a neochotou Kraje ztráty v osob-
ní dopravě kompenzovat. Pro všechny do-
pravce to znamenalo existenční ohrožení  
a velmi špatné výsledky z provozu autobu-
sů.
Od počátku jsme tedy zvolili strategii:
• Neohrozit jiné činnosti závazky ze smlouvy  
 s Jihomoravským krajem.
• Vždy včas a bez omezení vyplácet mzdy našim  
 zaměstnancům.
• Na další období vždy uzavírat smlouvy pouze  
 na činnosti, které negenerují ztráty.
 
Po více než čtyřech letech můžeme konstatovat, 
že se nám podařilo záměry splnit. Navíc i nás 

negativně zasáhlo pandemické období, které zá-
porně ovlivňuje hospodaření ve všech oblastech. 
Například nepravidelná autobusová doprava se 
úplně zastavila.

 V těchto týdnech probíhá uzavírání smluv 
mezi Jihomoravským krajem a firmami, které 
podaly nejnižší nabídkovou cenu na linky IDS. 
Smlouvy musí být naplněny nejpozději 9 měsíců 
od podpisu. Naše kalkulace byly postaveny na 
stejných podmínkách, které jsme plnili v posled-
ních letech. Ne vždy jsme uspěli a některé oblasti 
budou obsluhovány jinými dopravci. Přesné ter-
míny a místa zatím neznáme a očekáváme infor-
mace od JmK. Předpokládáme, že se bude jednat 
o změny v I. Q 2022.

 Prioritou pro další období je minimalizace do-
padů změn na všechny zaměstnance společnos-

ti. Několikrát se nás již uvedené změny dotkly  
a vždy jsme dokázali najít řešení, které nekompli-
kuje vztahy v budoucnosti a minimálně zatěžuje 
řidiče autobusů.

 Autobusy budou ve skupině BORS i nadále,  
i když v menším počtu. Zatím! Připravujeme vše 
pro účast v dalších soutěžích a budeme podávat 
nabídky s neztrátovou kalkulací. Také máme na 
dalších 10 let smlouvu na MHD a předpokládáme 
rozjezd nepravidelné dopravy.
 Našim cílem je dělat kvalitní služby za udržitel- 
né ceny. Identifikujeme nové příležitosti a vždy 
budeme pozorně sledovat možnosti našeho 
uplatnění.
 
Přeji Vám klidné letní dny. 

Ing. František Zugar
generální ředitel

ZPRAVODAJ          skupina BORS

Obhajoba certifikátu kvality ISO 9001
Ve dnech 6. – 9. 4.2021 prošly společ-

nosti skupiny BORS re-certifikačním au-
ditem, jehož cílem bylo posouzení, zda 
zavedený systém managementu kvality 
stále odpovídá požadavkům normy ISO 
9001:2015.

Systém managementu kvality je jednotný 
pro celý holding a vztahuje se na všechny spo-
lečnosti skupiny. Re-certifikační audit provedla 
společnost Lloyd´s Register Quality Assurance, 
zastoupená hlavním auditorem, panem Ing. Jiřím 
Kohlem. Společnost Lloyd´s Register je naší au-
ditní společností již 15 let. 

Rozsah externího auditu byl stanoven na  
4 dny, protože se jednalo o re-certifikační au-
dit a bylo nutno prověřit všechny certifikova-
né činnosti. Audit byl zahájen úvodní schůzkou  
u generálního ředitele. Během zahajovacího jed-
nání byla mj. zhodnocena rizika související s pro-
bíhající pandemií Covid-19, posouzena zavedená 

opatření v regionu, i ve společnostech skupiny 
BORS, byl odsouhlasen plán, kritéria, i cíl auditu. 
Další fází bylo přezkoumání systémových prvků, 
řízení dokumentů, rizik a výkonnosti celého ma-
nagementu. Poté začal Ing. Jiří Kohl kontrolovat 
jednotlivé certifikační činnosti – realizační, jako 
jsou kamionová doprava, autobusová doprava, 
celní služby, prodej a servis Renault, autoškola, 
ale i ty systémové procesy – marketing, persona-
listika, IT, metrologie, infrastruktura, controlling.

Ing. Jiří Kohl závěrem konstatoval, že během 
auditu nebyly objeveny žádné neshody minoritní-
ho ani majoritního charakteru a společnosti sku-
piny BORS nadále splňují požadavky standardu 
ISO 9001:2015. Jako silnou stránku vidí velkou 
míru diverzifikace podnikatelských činností sku-
piny a strategické rozhodování v dlouhodobém 
horizontu vycházející z analýzy rizik a příležitostí. 

Certifikát kvality ISO 9001:2015 byl vydán na 
další 3 roky a to v tomto rozsahu: 

• BORS Holding s.r.o. – Provozování autoškoly  
a školicího střediska
• BORS BUS s.r.o. – Veřejná autobusová doprava
• BORS LOGISTICS s.r.o. – Kamionová doprava  
včetně přepravy ADR, poskytování zasilatelských 
služeb. Celní služby včetně služeb celního skladu 
a směnárenské činnosti
• BORS SERVIS s.r.o. – Prodej a servis vozidel 
Renault a DACIA a prodej jejich náhradních dílů
• BORS Břeclav a.s. – Městská autobusová do-
prava. Celní služby včetně služeb celního skladu.

Závěrem mi dovolte ještě jednou poděkovat 
všem, kteří se podíleli na úspěšné obhajobě. Dě-
kuji za váš čas, vstřícnost, i profesionální přístup. 
I když někdy kroutíme očima nad „Isem“, stalo 
se součástí naší každodenní pracovní činnosti, je-
jímž cílem je mj. kvalitně odvedená práce a spo-
kojený zákazník.   

Ing. Kateřina Hrabětová

Tornádo na břeclavsku
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Testování zaměstnanců

Vážení kolegové,

po krizovém covidovém období, které 
nás všechny postihlo, jsme konečně na 
100 % otevřeli provoz sportovně – rela-
xační komplexu BORS CLUBu. Naplno 
se rozběhly tréninky dětí a mládeže. Začaly se 
hrát soutěže družstev, ve kterých se účastní 
naše borkyně a borci v kategoriích mini tenis, 
baby tenis, mladší a starší žactvo. Tenisové an-
tukové kurty jsou ve výtečné kondici nejenom 
pro závodní hráče, ale i pro širokou veřejnost 
z řad tenistek a tenistů. V pevné hale jsme, 
jako každou letní sezónu, připravili dva bad-
mintonové kurty. Období uzavírky jsme vyu-

žili mimo jiné i na rekonstrukci fitness centra, 
kde najdete novou profesionální podlahu. Je už 
možné využít i sauny a po domluvě i masérské 
služby. Pro turisty máme k dispozici i ubytová-
ní v našich 13 krásných pokojích.  

Všechny Vás moc rádi uvítáme na BORS 
CLUBU a budeme se těšit na Vaši návštěvu. 
Stačí si zarezervovat naše nabízené služby na 
recepci. Telefon 731 606 054 nebo e-mail: re-
lax@bors.cz. 

Přijďte něco udělat nejenom pro Vaše fyzic-
ké, ale i duševní zdraví.

Ing. Richard Bartoš

Nové SUV - kupé Arkana

Automobilka Renault v letošním roce 
rozšířila portfolio nabízených modelů  
o elegantní SUV - kupé s názvem Arkana.

Arkana se zvenčí vyznačuje štíhlou linií  
a robustním stylem. Jeho vzhled je výsledkem 
elegantní karoserie, velké světlé výšky a špič-
kového interiéru. Jako vrcholnou verzi nabízí 
variantu R. S. Line, kde je efekt ještě silnější. 

S nejvyšší variantou R. S. Line dostane zákazník 
exkluzivní barvu Oranžová Valencia, sportovní 
čelní masku, speciální disky kol s červenými de-
taily, dvojitou koncovku výfuku a další originální 
prvky.

Samozřejmostí je nabídka hybridní technolo-
gie E-TECH inspirovaná motoristickým spor-
tem. Ve městě vozidlo využívá elektrický pohon, 

na který jede až 80 % času. Tím lze dosáhnout 
až 40 % snížení spotřeby paliva v porovnání 
s podobným benzinovým motorem.

Arkanu již máme jako předváděcí vozidlo na 
našem salonu Renault, takže neváhejte a přijďte 
se svézt s nejnovějším modelem automobilky 
Renault.

Ing. Lukáš Pretóry

V březnu tohoto roku nám vláda při-
dala další povinnosti v rámci boje proti 
šeření nemoci COVID-19. Museli jsme 
začít testovat své zaměstnance. Ke stávajícím 
povinnostem jsme začali se sháněním vhod-
ných testů (typ testu muset být nejen schvá-
len Ministerstvem zdravotnictví, ale musel být 
odebrán od schváleného distributora), nasta-
vováním pravidel pro testování a jejich reali-
zací. Na každé provozovně byly zřízeny testo-
vací týmy a určeny a vybaveny testovací místa. 
Vzhledem ke specifikům našeho provozu jsme 
museli přistoupit i na samotestování zaměst-
nanců, především u kategorie řidič autobusu. 
Od března do konce června jsme provedli více 
než 3.500 testů. Velký dík si zaslouží členové 
testovacích týmů, jmenovitě: Mgr. R. Grebení-
ček, Ing. R. Bartoš, M. Janků, J. Glocová, J. Janík, 
BBS.

Pochvalu musím směřovat i k našim zaměst-
nancům, většina si o testování myslíme „to 
své“, přesto jsme ve firmě nemuseli řešit žádný 
extrémní odpor a všichni s velkou pokorou a 
loajalitou ke svému zaměstnavateli pravidelně 
postupovali testy a dodržovali pokyny v sou-
vislosti se šířením nemoci COVID-19. Děkuji 

BORS CLUB po uzavření opět v provozu

všem a doufám, že na podzim k testování nebu-
deme muset opět přistoupit. Epidemiologický 
výhled na podzim sice není příznivý, ale v tomto 
okamžiku máme proočkováno více než 60 % 
našich zaměstnanců, což nějakou naději přináší.

Ing. Saskia Hyklová

Richard Bartoš při testování zaměstnanců

Exteriér vozu Interiér vozu
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Úspěchy stáje BORS

POZVáNKA

Stáji BORS se po dlouhé covidové pau-
ze dařilo. Ve slovenském Šamoríně to 
potvrdil Michal Knoflíček s koněm Dub-
linem. 

Ve dvou víkendech se zde konaly nejprve 
národní a pak mezinárodní drezurní závody. 
V obou víkendových mítincích Michal s Dub-
linem zvítězili. 

Celkově ve slovenském Šamoríně starto-
valo 12 států. V mezinárodních závodech měli 

náskok téměř 4 % před druhým umístěným. 
Další plán je účast na mezinárodních závodech 
a MČR. 

Pokud budeme všichni zdraví, doufáme 
v účast na těchto závodech.

Hana Mikulecká

Zleva D. Diringerová - trenérka, M. Knoflíček, 
H. Mikulecká

Tenisový tábor pro veřejnost 
je v termínu 

od 26. – 30. července

BORS CLUB opět připravuje:

Tenisový tábor pro 
vaše děti

Termín: 

19. - 23. července 2021
denně od 8.00 do 16.00 hodin

Areál BORS CLUBU Na Valtické 
v Břeclavi

Profesionální trenéři
Denní výuka tenisu

Sportovní hry pro děti
Oběd a pitný režim zajištěn

Cena Kč 1700,-/týden

Kontaktujte:
BORS CLUB

Telefon: 731 606 054, 731 606 208
E-mail: relax@bors.cz



V pátek 4.6.2021 se uskutečnil na 
BORS CLUB firemní turnaj v badminto-
nu. Sportovní turnaje patří dlouhodobě 
k firemním akcím, které vedení společ-
nosti pro své zaměstnance organizuje. 

Tyto akce nejsou jen o sportovních výkonech, 
ale i o příležitosti sejít se mimo pracovní pro-
středí a pobavit se nad mimopracovními věcmi, 
možnost poznat blíže kolegy, které v pracovní 
čas jen potkáváme. Už v loňském roce byly tyto 
akce díky koronavirové vlně významně omeze-
ny. Nebyl např. turnaj v ping-pongu, volejbale, 
ani v badmintonu. Očekávání tohoto roku bylo, 
že se vše vrátí do normálu. A právě badminto-
nový turnaj byl první „vlaštovkou“ těchto spor-
tovních akcí. Rozvolnění, které přišlo koncem 
května a umožnilo pořádání akcí napříč různým 
spektrem zájmů, však přineslo to, že se kalendá-
ře začaly plnit i soukromými akcemi. I přesto si 
více než 20 zaměstnanců skupiny BORS našlo 
první červnové páteční odpoledne čas, aby při-
jelo na BORS CLUB. 

Soutěžilo celkem 7 párů, které se vytvořily 
po úvodním losování. Hrálo se systémem „kaž-
dý s každým“ na jeden set do 21 bodů. Některé 
zápasy byly rychlé, jiné byly bojem o každý mí-
ček. A jak to dopadlo? Vítězem toho letošního 
prvního turnaje se stala dvojice Jožka Mančík 
a Pavel Vranovský. Na druhém místě skončila 
Katka Hrabětová s Honzou Svobodou a na tře-
tím místě Jirka Neliba s Borisem Čapkou. Jediná 
ženská dvojice Jana Melská a Kamča Kuriálová 
dokázaly, že smyslem těchto akcí je nejen bojo-
vat o co nejlepší umístění, ale hlavně si to užít. 
Zápas s nimi byl pro mě a Honzu zážitkem, na 

který budeme vzpomínat, protože jsem z kurtu 
odcházela se slzami od smíchu. 

Vyhlášení vítězů se po skončení hry ujal Da-
vid Mikulecký, který poděkoval účastníkům hry, 
i kolegům, kteří přišli své kolegy podpořit a užít 
si společné odpoledne v zázemí BORS CLUBu. 
O občerstvení se postaral Ríša Bartoš, který 
griloval výborná cigára. Akce byla zakončena 
v pozdních nočních hodinách. 

Chtěla bych poděkovat Kristy Hytychové, 
Honzovi Svobodovi a Ríšovi Bartošovi za orga-
nizaci turnaje, i těm kolegům, kteří se ho zúčast-
nili. Doba se změnila a to, co jsme považovali 
za samozřejmé je jinak. Poslední náročný rok 
díky COVID-19, i nečekané řádění tornáda, díky 
kterému byl zrušen volejbalový turnaj (což je to 
nejmenší), ukázal, že události, které jsme pova-
žovali za samozřejmé, už jistotou nejsou. Věřím 
ale, že týmový duch lidí z BORSu je natolik silný, 

že si najde příležitost se sejít i mimopracovně 
a společně si užít další (nejen) sportovní akci. 

Ing. Kateřina Hrabětová
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Akce a kultura 
na BORSU,  

aneb... co se chystá

Pro více info 
sledujte nástěnky 
na provozovnách!

Níže uvedené akce jsou v plánu, bude 
upřesněno dle aktuální situace.

Přechod Pálavy
Koupání Györ

Vydavatel, redakce, distribuce: BORS Holding s.r.o., Bratislavská 2284/26, 690 02 Břeclav, Tel.: 519 444 226, e-mail: hytychova@bors.cz, www.bors.cz

Firemní výlet na Vranovsko Bítovsko
Ve dnech 18. - 20. 6. 2021 jsme už za vel-

mi teplého a slunečného rána vyrazili na 
další z mnoha zájezdů zaměstnanců naší 
firmy.

I když to dlouho vypadalo, že kvůli proticovi-
dovým  opatřením nikam nevyrazíme, dobře to 
dopadlo.

Sice ne v původním květnovém termínu, ale  
o 3 týdny později. A dobře jsme udělali.

Naše první zastávka byla na Vranovské pře-
hradě, kde jsme měli objednanou okružní plavbu 
lodí spojenou s konzumací. Bylo to úžasné, svítilo 
sluníčko a foukal vítr a na lodi nám bylo všem 
moc fajn. Pak jsme se rozešli do místních restau-
rací na lehký oběd, protože teploměr stoupal 
stále výš. Ve tři hodiny odpoledne jsme měli ko-
mentovanou prohlídku zámku Vranov nad Dyjí, 
který je proslaven nejen svým bohatým vybave-
ním, ale hlavně krásnou polohou. V zámku bylo 
chladno, tak to všem přišlo v těch vedrech vhod.

Po prohlídce, kterou jsme absolvovali po  
2 skupinách, jsme se vrátili zpět do města Vranov, 
kde nás vyzvedl náš pan řidič.

Pak jsme se jeli ubytovat do nedaleké obce 
Bítov, do stejnojmenného hotelu, který byl ne-
jen čistý, ale měl i nádherný bazén, ve kterém se 
většina z nás vykoupala. Po společné večeři byl 
volný program a zábava.

Druhý den po snídani jsme se vypravili lesní 
cestou do nedalekého hradu Bítov, kde jsme měli 
také objednanou komentovanou prohlídku. I ten-
to hrad stojí za návštěvu. Je zde sbírka vycpaných 
zvířat a hlavně zámeckých psů, největší v Evropě. 

Milá slečna průvodkyně  a chladné zdi hradu se 
jen těžko opouštěly. Následoval společný oběd 
v restauraci Rumburak a po obědě byl opět vol-
ný program, který využil každý po svém.

Poslední den jsme po snídani odjeli do 
Znojma, kde jsme 
s panem průvodcem 
podnikli cestu vláč-
kem po historických 
památkách tohoto 
nádherného města, 
kam cesta trvala 1,5 
hodiny. Viděli jsme 
rotundy z 12. stole-
tí, nádherné kostely 
a hlavně krásný vý-
hled na starou část 
Znojma.

Po individuálním 
obědě jsme se vyda-
li na zpáteční cestu 
a myslím, že se výlet 
všem líbil a že se vy-
dařil.

Děkuji Jožkovi Vr-
bovi za profesionali-
tu a vstřícnost. Byla 
jsem ráda, že jsme 
v tom náročném let-
ním počasí dorazili 
všichni v pořádku, 
unavení, ale spoko-
jení.

A budu optimista - už mám naplánovaný výlet 
na příští rok, kolegové.

Sylva Horilová

Turnaj v badmintonu


